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Moció de l'Alcaldia relativa al Club de Futbol Ulldecona 

El «Club de Futbol Ulldecona» ha aconseguit aquest any l'objectiu més desitjat: el 
primer lloc del Campionat i, per tant, l'ascens a la 1 ª Categoria Regional. 

La data del 5 de juny de 1988 quedara gravada en el record de tots els aficionats al 
futbol d'Ulldecona. L'esfon; i treball de tothom: Jugadors , Entrenador, Junta Directi
va, Socis i Aficionats ha obtingut els fruits esperats. 

Qui sap si el nou camp també hi haura ajudat? 

La celebració de la victoria va comen~ar la mateixa tarda del diumenge . 

Pero per tal que quedi constancia pera la posteritat, es proposa al Ple el següent: 

1) L'Ajuntament d'Ulldecona, en representació de tot el poble, felicita al Club de 
Futbol Ulldecona perla magnífica Campanya que tant en el terreny esportiu com en el 
social ha dut a terme i que l'ha portat a assolir la victoria del Campionat i l'ascens a la 
1 ª Categoría Regional. 

2) 1 per tal que quedi escrit per sempre en el Llibre d'Honor del' Ajuntament, s'in
vita als Jugadors , Entrenador i Junta Directiva a signar en el mateix. 

L' Ajuntament d'Ulldecona, per unanimitat dels seus membres assistents, va aprovar 
}'anterior Moci-ó de l'Alcaldia. 
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PARLA EL DIRECTOR 
• . Passades les Eleccions autonomiques del 29 de maig, -que novament ha guanyat CiU tant a 
mvell loca1 C<_?m de tot Cat~lunya-, c~l d_estacar que a la nostra Vila ha augmentat el nombre de 
votants respecte a les antenors autonom1ques, al revés del que ha passat en general. 

• ,El C~~b ,de Futb~l Ulldecona ocupa aquest ~es un lloc destacat i merescut dintre de la Revista. 
I 1 ocas10 s ho mereix: ha guanyat el Campionat i ha ascendit a la 1 ª categoria Regional. 

A més a més del reportatge fotografic hi ha abundant documentació d'ara i d'abans del Club. 

I ara, a seguir endavant! 

• Estiu 88. Activitats de tota mena durant tot l 'estiu. 

I pel juliol, «A L'ESTIU, TOTA CUCA VIU» una inicitiva mancomunada del Consell Comar
cal ?~Esports a Ullde~ona, Amposta i La Rapita. Es pretén que la gent jove tinga distracció i ocu
pac10 a la vegada. H1 col·laboren moltes Entitats i persones particulars sota la coordinació de 
l'Area deJoventut de l'Ajuntament. ' 

•. Les obres del Conveni INEM-Ajuntament donen ja fruits amb la quasi «nova» Pla~a de l'Esglé
sia a Sant Jo~n del Pas que s'~strenara durant les Pestes del Barrí. També a Ventalles s'han fet 
obres. I segu1ran a les Escales 1 a l'Enliumenat públic. 

• Comencen ja 4 deis Cursos de Formació Ocupacional de l'INEM: Confecció Ebenisteria 
Ord0adors i Construcció. Al Setembre comen~aran 4 Cursos més. Ajuts pera tothom: treballa~ 
dors 1 empreses. 

Una forma de lluitar contra l'atur. 
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Gracies Ulldecona 

(Carta oberta a tot el poble d'Wldecona i Barris, deis jugadors i 
entrenador de la 1 ª plantilla del Club de Futbol Ulldecona) 

Quan encara sembla que ressonen els forts aplau
diments del passat día 5 de juny al Camp Municipal 
d'Esports, els coets que esclataven abaos, durant i 
després del partit , les abra\:ades, !'alegria, els plors 
de més de quatre,. .. Quan el pas deis dies ha fet que 
tot torni a la nonnalitat sense oblidar aquell día me
morable, arriba llavors !'hora de valorar quasi tot un 
any de treball , de sacrifici, de lluita. 

Nosaltres, els jugadors, que dirigits pe! nostre mís
ter "Rue", hem aconseguit quelcom més que un som
ni des de feia molts anys, quelcom que semblava in
conquerible, temporada darrera temporada, quelcom 
que molts tardarem a oblidar i que tant debo es torni 
a repetir prompte, el ser campions de Categoría Re
gional. 

Pero és ben cert que pera poder aconseguir aquest 
fet historie peral nostre club , per al nostre poble en 
definitiva, no és prou la feina d'un entrenador, el nos
tre sacrifici de cada setmana, la dedicació i t reball 
d 'una directiva, és ben cert que per a ser campions d 'u
na competició de futbol hem tingut el que feia falta 
i el que tots ens ha ve u donat, el suport, els anims, els 
aplaudiments, la col.laboració, el ser aquest any més 
que mai el simbólic jugador n° 12 que cada diumenge 
i a mida que avan\:ava el campionat, cada cop més, 
hem tingut partit rera partit. No podíem perdre mai 
amb una afició volcada en nosaltres amb l'assistencia 
que vam tenir a La Sénia, Camarles o Benissanet per 
exemple, sentim per altra banda no haver-los pogut 
donar la satisfacció de victoria a la gran afluencia de 
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aficionats despla\:ats a Sta. Barbara o Falset. Pero en 
definitiva i quan més ho necessitavem van saber es
tar al nostre costat per posar aquell granet d'arena 
per aconseguir diumenge darrera diumenge els punts 
riecessaris per a que a la fi tots, i diem tots, fóssirn 
campions. 

Mai podrem oblidar l'assistencia de gent a l'últim 
partit de lliga front a1 Camarles. Ulldeconencs de to
tes les edats, de diferents ideologies, pero aquell dia 
tota Ulldecona estava a1 camp per a ser Campions, 
nosaltres no us podíem fallar, no us ho mereixieu, 
teníem l'obligació de guanyar el partit, el vostre par
tit, 4 gols com a 4 sois fets amb el cor, amb el cor 
d'Ulldecona per a tots vosaltres, a la fi la invasió 
de camp per abra\:ar-nos quan érem nosaltres els que 
haguéssim d'haver sortit a felicitar-vos, després la 
desfilada de cotxes fms l'Ajuntament rebent e ls vos
tres aplaudiments i ja al baleó de la Casa de la Vila, 
alió va ser meravellós, ja us ho va dir el nostre ca
pita Manolo Pineda, ja fa molts anys que pugem 
aquí al poble i mai havíem vist quelcom paregut, 
i tot va ser gracies a vosa1tres. 

El Club de Futbol Ulldecona és campió, pero més 
bé diríem que tota Ulldecona i els seus barris som 
campions. 

Tant de bo que els jugadors i entrenadors deis 
equips base del Club puguen repetir una tarda com la 
que tots vam veure el passat día 5 de juny, a tots ells 
aconsellem dedicació. Val la pena. 

Signatures Directius i Jugadors .. 

/ 

/ ¡1 / I .(; 
/~ / 

•. --e 
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1 PHILIPS 

' 
És l'obra perfecta. És el 

nou televisor Philips K-1 OO. 
Amb la pantalla quadrada 

i extraplana de la tecnologia 
FSQ Visió. Exclusiva de 
Philips. 

A més a més, teletext 
controlat per computadora 
i Euroconnector. 

1 
Perque el nostre món 

cada vegada té menys 
fronteres . 

El futur és ell. 

Montsiil Rildio 
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Diumenge, 5 de juny de 1988 
El C.F. a ·ndecona va oferir el triomf a tot el poble 
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Aleví 
El p rimer equip del Club de Fu tbol Ulldecona ha 

estat campió d el Crup XV de 2ª Categoria Regional í 
per tant ha assolít l'ascens a 1 ª Categoría Regional. 
Per fi el somni de tot un poble ha estat realitat, per 
fi la polít ica de pedrera portada a cap pels dírígents í 
entrenadors de futbol base des de ja fa anys ha donat 
aquest any el fruít max.im. És molt important per 
aixo tenir una bona base de joves peral d ia de <lema, 
des de ja fa 2 anys e ls re sponsab les de l 'equíp Aleví 
del Club són Miquel Villarroya i Lluc Gavalda. 

- Millar 2 que 1, Lluc. 

• Sí. hi ha molta Jeina i així va més repartit . 

- Quants entrenaments féu setmanalment? 

• Només 1, falta temps. 

- Només s'ensenya a jugar a futbo l a un equip 
Aleví? 

• No, s'ha d'ensenyar de tot, tant dins com a 
Jora del camp, un jugador ha de ser educat i quan ha 
de sortir Jora del poble a jugar per damunt de tot 
s 'ha de procurar donar bona imatge. 

- El fet d 'entrenar a un equíp Aleví porte més 
problemes que el d'entrenar a un equip més gran? 

• Els problemes vénen a ser iguals encara que a 
uns altres nivells, de totes maneres estem contents 
tant Miguel com jo del comportament dels xiquets. 

- T'agradaría veure els nois que ara entrenes al
gun día al ler. equip? 

• I , tant, és logic suposo que els jugadors del 1er. 
equip al ser campions també shan sentit satisfets 
totes aquelles persones que algun dia els van 
entrenar quan estaven al futbol base, de segur que 
s'han sentit molt contents homes com Bel, Mesa, 
Tonda, A rnau, Cristóbal, Millan, etc. 

- L'equip a leví actual té més fo rya o tecníca? 

• Falta quelcom de for{:a, sempre l1a imperat 
més la tecnica, la prova és que hem estat aquest any 
l 'equip maxim golejador del campionat. 
nat. 

- Us sentíu campions els components de l'Aleví 
a !'igual que el ler. equip? 

• Sí. cree que ha quedat campió del club, tot el 
poble en una paraula. 

- Voldries dir alguna cosa més als j ugadors de 
l'Aleví? 

• Simple:nent . a:zimar-los, suposo que van veu-

re als ju'gadors del 1er. equip sent aplaudits per 
to ta Ulldecona, aixo els ha d 'animar més a par
tir d 'ara. 

- Com a final alguna cosa més? 

• Potser caldria una mica més d 'atenció a l 'equip 
en alguns aspectes, pero falta gent, sempre han de 
ser els mateixos els que treballen i aixo no és bo; 
també passa que el 1er. equip absorbeix molta feina 
i necessita molta dedicació. Pero esperem que tot 
es vagi solucionant. 

Parlem ara amb Miquel Villarroya , la primera pre
gunta que Ji fem és que si a partir d 'ara canviara la 
fonna d'entrenar pe! motiu que el ler. equip del 
Club estigue a 1 ªRegional. 

• Fins a ser punt s 'ha de canviar la motivació de 
cara als jugadors per a que el día de dema pugui 
pujar a 1ª. 

- L'edat d 'un Aleví és deis 11 als 13 anys, ¿Con
sideres bona edat o faries alguna variant referent a 
l'edat? 

• Potser seria interessant que alguns joves amb 1 O 
anys juguessin ja en competició, de Jet actualment 
ja es fa així. 

- Els pre-alevíns o penyes fan competicions a ni
vell Jocal, ¿seria bo que ho fessin a nivell comarcal? 

• Cree, que sí, aixo motiva més als jugadors i s'in
tegren més al món del fu tbol, d 'alt ra banda comencen 
a adquirir experiencia i se 1.s exigeix més disciplina. 
A més a més les competicions de Penyes van bé per
que ja poden servir pera que algun jugador pugui pu
jar al 'equip Aleví. 

1987-88, Aleví 

- Per altra banda, l'equip Aleví ha de servir pera 
que puguin passar jugadors a !'Infantil tot i que no 
tinguen l'edat d 'Infantil? 

• Cree que el millor seria que a tots els nivells 
els jugadors juguessin tota la seva etapa al 'equip que 
els correspon, pero aixo és inevitable. 

- Abans ens ha dit Lluc que només entreneu una 
vegada per setmana per falta de més temps lliure . ¿Se
ria convenient que els Alevins entrenessiu arnb algun 
equip del futbol base, com !'Infantil o el Juvenil? 

• No ho veig molt necessari, a vegades és tan neces
sari el dialeg com l 'entrenament i cada persona co

nefx als joves i sap com portar-los per a que estiguen 
ben a gust i en harmonía. 

- Veus necessarí al nostre poble una escala de 
Futbol? 

• Seria important el poder passar als joves videos 
de jugades o partits, caldria propasar per mig de la 
Penya Barcelonista d'Ulldecona, ja que tindrien més 
possibilitats d 'aconseguir contactar amb el Bar{: a 
i facilita r aquest mig d'ensenyament, no només per 
als jugadors sinó també per als entrenadors. 

- ¿ Voldries dir alguna cosa com a final? 

• Als jugadors Alevins que passen a l 'Infantil, 
interes i voluntat, i als que estan ara a la Penya 
anims per a que puguen jugar p rompte amb l 'Aleví, 
als que continuen a l 'equip Aleví el maxim esforf 
pera poder ser campions la temporada vinent. 

¡Tant debo! ¡Malta sort a tots! 

Gracies. 
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Infantil 
2ª Fila y de Izquierda a Derecha.- (Mister) Sr. 

Poy, Calduch, Benjamín, Domingo , Muñoz, David, 
Tivo, Torren, Ramon. 

1 a Fila: López, Esteban, (Máximo seguidor) Ma
ne!, Osear, Carlos, Albert, Poy, Favaro. 

A pesar de la incorporación al Equipo de 7 nue
vos jugadores procedentes del Alevín, y el cambio 
de Entrenador, hay que hacer constar que aunque a 
principios de temporada, se notaban los cambios y 
falta de ajuste, en poco tiempo estos Muchachos con 
el afán de superación y de jugar, en escasos partidos 
se pudo apreciar un gran cambio, ya que consiguieron 
una buena competición dentro de lo que cabe, dan
do buenos resultados tanto en Campo Propio como 
en sus Desplazamientos, lo que les pennitió quedar 
Clasificados en 2° Lugar del primer grupo, consi
guiendo por tanto la Clasificación para el PLAY
OFF. 

En la 2ª Fase y al competir con equipos de mayor 
potencia, la suerte no les fue tan propicia, no obstan
te consiguieron clasificarse en 3ª posición, habiendo 
realizado una buena Campaña en la temporada 
1987-88, a favor del C.F. ULLDECONA. 

Hay que hacer resaltar la buena unión y compa
ñerismo, puesto que al finalizar la Campaña Futbo
lística, con la aportación económica de toda la Plan
tilla, obsequiaron a su Entrenador Sr. Poy, con un 
trofeo, en señal de agradecimiento de todos ellos, a 
su labor y para que guarde un buen recuerdo, tanto 
de los que Ascienden de Categoría, como de los que 
quedan en el Equipo por ser aún jóvenes para la si
guiente Categoría. 

M.G.S. 
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Juvenil 
Aquesta temporada l'equip de Juvenils del C.F. 

Ulldecona, ha fet una temporada regular. 

A casa és on ha fet els millors resultats perque sois 
ha perdut 4 partits, i tots els restants els ha guanyat. 

Fora de casa, ha guanyat 6 partits, ha perdut 5 
i 1 !'ha empatat. 

Es veu clarament amb aquestes dades que la tem
porada 87-88 no ha funcionat com en un principi 
desitjavem. 

Al comenyament del campionat, el nostre grup 
semblava f:lcil, pero als últims partits se'ns complica 
la cosa i vam perdre algun partit, tot i aixo, ens va
rem classificar en tercer !loe, darrera del J. CatalOnia, 
i el Roquetes, dos equips forts, amb intencions de gua
nyar. Al Play-off, les coses van canviar i en lloc d'a
nar cap amunt, vam anar cap abaix, i després de 10 
partits disputats, vam quedar en cinque !loe, quedant 
com a campió de Juvenils "La Cava A'', un equip 
molt superior que va trencar les nostres aspiracions 
de guanyar la !liga. 

Esperem que la temporada vinent, la 88-89, vagi 

millor que aquesta, que la gent vingui al camp, que 
la Junta ens done més facilitats, que els jugadors es 
sacrifiquem, etc. Si aixó es compleix, prometem tots 
els jugadors que fonnem la plantilla del Juvenil, que 
la propera temporada serem campions. 

Vull acabar donant les gracies a Felix !'entrenador 
i a Víctor el delegat per totes les coses que han fet 
pel Juvenil. 

RESULTATS 

4 Ulldecona - J. Catalonia o 
2 J. Catalonia - Ulldecona 4 
o Ulldecona - Roquetes 2 
2 Roquetes - Ulldecona o 
3 Ulldecona - Sta. Barbara o 
2 Sta. Barbara - Ulldecona 5 
1 Ulldecona - Amposta B o 
o Amposta B - Ulldecona 3 
3 Ulldecona - La Cava B 2 
2 La Cava B - Ulldecona 2 
4 Jesús i Maria - Ulldecona 2 
3 Ulldecona - Jesús i Maria 1 
o Ulldecona - La Cava A 1 
7 La Cava A - Ulldecona o 
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Juan A. 
Rué Bellot 
Entrenador 1 er equip 
del C.F. Ulldecona 

«Si tot va bé espero 
poder donar més 
alegries a tota l'afició 
i poble d'Cllldecona» 

Juan Antonio Rué, és un d 'a
quells homes que la seva "droga" és 
el futbol, primer com a jugador, 
després amb l'actualitat com a en
trenador. Aquest any, el segon que 
entrena a un equip de Categoria Re
gional ha aconseguit el que feia 18 
anys a Ulldecona no pasava, acon
seguir el ler. lloc i per tant el cam
pionat i ascens a la 1 a Regional del 
ler. equip del C.F. Ulldecona. 

- On vas nilixer? 

o A ] esíts - Tortosa, el 9 de fe
brer del 194 7. 

- Estat Civil? 

• Estic casat fa 17 anys afnb Mª 
Dolores Curto Llaó. 

- Teniu fills? 

• Si, una nena de 14 anys, Mª 
Dolores. 

- A que et dediques professio
nalment? 
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Per: Paco Callarisa 

o Sóc viatjant de Comerr. 

- Quant de temps vas jugar al 
futbol? 

" Vaig conienrar als 14 fins als 
37, vaig estar per tant 23 anys en 
actiu. 

- Recordes any per any on vas 
jugar? 

• Sí mira, als 14 anys vaig jugar 
al Juvenil del Tortosa, quan tenia 
17 anys vaig debutar al 1 er. equip 

militant a la 3ª Divisió, sempre re
cordaré el dia del meu debut va ser 
a l'any 64 i el partit va ser Tortosa 
- Vilafranca, el resultat 2-0 al nos
tre favor, al Tortosa vaig estar 3 
temporades, després vaig estar a 
La Cava quan jugaven a la Prefe
rent, vaig estar 1 te1nporada i vaig 
marxar a fer el Servei militar, tam
bé fent la "milin vaig jugar a Pre
ferent amb el Nules, 1 temporada, 
al tomar del Servei vaig fitxar aquí' 
a Ulldecona sent llavors president 
el Sr. ]eroni Castell, jugdvem a 1ª 
Regional, vaig estar 2 temporades, 
recordo molts bons moments d'a
quella te1nporada, aquí teníetn 
molt bon equip i la gent vibrava 
amb l'equip, i jugaven Conesa, La
bemia, Forcadell, CristObal, Cal
duch, hi havia un gran equip. Des
prés d'estar aquí a UUdecona 2 
anys vaig fitxar en l 'Alcanar, vaig 
estar 2 te1nporades i vam aconse
guir l'ascens a la Preferent, després 
a ] esús i Maria a la 2ª Regional, 1 
temporada, Amposta a la 1ª Regio
nal 1 te1nporada, llavors va ser quan 
vaig tornar a fitxar aquí a Ulldeco
na sent president el Sr. Agustí Ver
diell i vaig estO.r 1 ten1porada a 1ª 
Regional, vaig tornar a Tortosa que 
estava a Preferent, després al jesús 

Catalc3nia 7 anys consecutius, al 
] esús vam pujar de 3ª Regional a 
2ª y de 2ª a 1ª. Va ser llavors, als 
3 7 anys quan vaig decidir deixar la 
priictica activa del futbol com a 
jugador. 

- No és molta edat un jugador 
als 37 anys, tot i que jugaves de 
porter i diuen que de porter com 
a més veteril millor? 

,, Ho1ne niira, jo sempre m 'he 
cuidat molt, no fu1nava, no bevia, 
eni trobava bé ffsicanu~nt, perO les 
lesions em feien por, llavors ja es
tava casat -eni vaig casar estant 
aquí a Ulldecona- i clar ja tens 
una fam z1ia i no pots exposdr-te 
tant, has de pensar en casa i aixO 
em va ajudar a deixar la prdctica 
del futbol. 

- De tan tes temporades jugant, 
record es alguna més dolenta? 

"Sí, ['última aquí a Ulldecona. 

- Per que? 

o Es van fer uns fitxatges que no 
van respondre al que s'esperava, lla
vors als joves se 1ls exigía molt, la 
cosa no anava massa bé, hi lzavia 
mal estar, quan les coses no volien 
anar bé res et sortia bé. 

- ! la més bona? 

• Tinc molt bons records de tots 
els ascens, també va ser de molt bon 
record per a mi les 2 temporades 
que vaig estar aquí la 1ª vegada, 
com he dit abans hi havia molt bon 
equip i un grup d 'equips de vertade
ra categoría: Hospitalet, Santboid, 
Martinenc, Prat, Sans, etc. etc. 

- Tants anys jugant a futbol 
haurás tingut molts d'entrenadors i 
aixo t'ha facilitat aprendre alguna 
cosa de cadascú, ¿No? 

9 Clar que s{, de tots aprens 
alguna cosa, jo tinc especial record 
del Sr. Otero quan ell entrenava, jo 
era jovenil, del Sr. Aznar que va ju
gar a 1ª Divisió en Atl€tic de Ma
drid, ell va ser el qui em va passar 
al ler. equip del Tortosa quan jo 
encara era juvenil. 

- La imatge d 'un porter sempre 
és un jugador alt, ben fonnat, tu 
en canvi no podies presumir d'aixü. 
Era aquest un problema per tu? 

o Sí, un portera mida que passen 
els anys adquireix tnés picardía pe
rO la talla és molt important, per 
mi sempre va ser un problema ja 
que no es pot suplir la picardia per 
l'alrada, per a un porter és impor
tant{ssinia la seva airada. 

Rué, Royo, Cristóbal, Sans, Ollé, Mi/Jan l, Conesa, Grau, Paco, Mi/Jan 11, Labemia 
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- Deixes el futbol en actiu i lla
vors ... ¡entrenador! ¿Per que? 

• Considero que era una altra 
forma d'estar vinculat al futbol, ju
gant anib el jesús CatalOnia ja em 
vaig treure el carnet d 'entrenador, 
llavors portava el juvenil del Cata
lOnia, vaig entrenar al Perelló la 
ternporada 84-85, 1 anys després 
al juvenil del Remolins, la tempo-

- rada 86-87 al juvenil del Roque
tes i enguany al 1er. equip de l'Ull
decona. 

- Per qué l'Ul!decona? 

• Jo coneixia alguns directius 
de quan vaig estar jugant aquí, sa
bia que sempre es cuidava la pedre
ra i aixO és 1nolt important coneixia 
a alguns jugadors, eren joves i amb 
qualitat, a mi m 'ha agradat treballar 
sen1pre amb gent jove, em baix po
sar en contacte i baix firmar. 

- Quin breu resum faries de la 
temporada? 

o Bé, la pretemporada va ser bo
na, els jugadors posaven moltes ga
nes, hi havia algun defecte perO es 
va arreglar, jo tenia confianra en fer 
un bon paper, un problema era que 
la plantilla era curta, no disposCtvem 
de massa jugadors i al públic el vaig 
veure una tnica fred, jo coneixia un 
altre púbüc a Ulldecona pero sabia 
també que quan l 'equip fes bons 
resultats l'afició animaria, aixO pas
sa normaltnent a tot arreu. Comen
fª la lliga i sobretot a camp con
trari i a diferencia dels partits de 
preteniporada no es trauen bons 
resultats els 3 primers desplara-
1nents es van perdre, ja era diferent 
dels amistosos, aquí anaven els 
punts i quan van els punts en joc ... 
jo vaig intentar explicar i menta
litzar als jugadors per a que no per
guessin la n-zoral, va costar perO poc 
a poc les coses ja anaven sortint mi
llar. Per a mi la meua missió com a 
la de tots els entrenadors és la d 'in
culcar als jugadors durant els entre
naments setmanals físicament i 
mental per al partit del diutnenge, 
passa llavors que el diumenge arriba 

el 1non1ent crucial i a la vegada una 
de les feines 1nés ingrates d'un en
trenador, el no1nbrar 11 noms per 
a jugar quan all{ en tens 15 ó 16 

que tots valen jugar, tot i aix{ de 
vegades no són els que més s'ho me
reixen sortir coni a titulars, perO 
sl són els 1nés capacitats pera jugar 
i comprendre el que els has expli
cat que facen dins al camp. Tatnbé 
vull dir que els jugadors han d 'in
tentar montar el teu sistema de 
joc, si el jugador respon ha de con
tinuar jugant perO si per lesió ha 
de sortir de l'equip i ser substitui't 
per un altre jugador aquest juga
dor sap que si ho fa bé tindrQ una 
continui'tat a l'equip coma titular, 
aixO és una altra forma d 'estin1u
lar al jugador. Tanibé vull dir que 

o Tot té un terme mig, el quepa
sa que si hi han més homes en dis
posició de jugar els teOrics titulars 
s'espavilen més. 

- 1 al final ... ¡Campions! 

• En futbol no es pot dir blat 
fins que estigue al sac i ben lligat, jo 
em vaig veure campió quan l'd.rbitre 
va pitar el final del partit el dia del 
Camarles, abans no, els últims par
tits la cosa va anar molt justa i tot 
un treball d 'un any en una rellisca
da ens hagués costat el canipionat. 
Del diun1enge passat és un record 
inesborrable perque es van viure mo-

Rué, Millan III, Cristóbal, Sans, Mi/Jan JI, Calduch, Moya, Mi/Jan 1, 
Balagué, Labemia, Conesa, Paco, Nicolás 

tal i corn són les característiques 
dels jugadors i la meua ided de plan
tejar els partits hem vist que l 'equip 
si el fas jugar un futbol bonic i te~
nic de vegades no dóna bons resul
tats, jo cree que s'ha d'anar més al 
prd.ctic, aquest any no he1n Jet ·un 
futbol bonic perO hem pressionat 
molt al contrari, aixO inipedeix el 
deixar-los jugar amb tranquil.litat, 
els resultats ho diuen tot, he1n tret 
22 punts Jora de casa i ai¡O són 
niolts de punts. 

- Abans ens has dit que tenies la 
plantilla curta ¿No és molt de pro
blema l'haver molts homes disponi
bles per a jugar? 

ments de molta tensió, abans del 
partit els jugadors estaven molt ner
viosos i la meua feina era el calmar
los per donar-los confiant;a, des
prés la satisfacció de cada gol ens 
estava aproxitnant al títol cada ve
gada més, al final l'alegria i satisfac
ció reflectida a les cares dels "xi
quets ", allO era el nid.xim, i ta1nbé 
indiscutible1nent tota la festa de 
després de tot el poble d 'Ulldeco
na, tot va ser molt bonic. 

- ¿Com es sent un entrenador 
campió? 

o Una vegada passes el moment 
de ! 'euforia de carnpió, rec~pacit:s 
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i estudies la temporada, el rendi
ment dels jugadors, llavors és quan 
realment tens una satisfacció ple
na del treball que has fet perque si 
un entrenador té una plantilla molt 
forta el ser Campió es quasi una co
sa fe ta perque has preparat l 'equip 
d'un principi per a ser el ter. perO 
aquest any en la plantilla que en un 
principi pensd.ven1 que havia, hem 
hagut de treballar molt i per tant 

sents doble satisfacció del treball 
realitzat. 

- ¿Y ara que ... a 1 ªRegional? 

• Home jo trobo que s'ha de re
fo7far l'equip amb algun fitxatge, 
l'Ulldecona té l'avantatge que sen
se sortir del poble pot refort;ar l 'e
quip, intentarem que així sigui i mi
rarem d rinculcar el mateix esperit 
de lluita que aquest any. 

J. Antonio Rué, Entrenador del 1er Equip. 

- ¿Ja coro a final, alguna cosa 
més? 

• Simplement dir que com a en
trenador ha estat la 1ª vegada que 
he estat campió, aixO no ho oblida
ré mai, si tot va bé espero poder do
nar més alegries a tota l 'afició i po
ble d 'Ulldecona. 

Rué, moltes grilcies i malta sort. 

F. C. Ulldecona campió de Ja 2ª Categoría Regional Catalana. Grup XV 
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Mobles ARNAU 

Servei de muntatge gratuit 
a tot Catalunya 
i R egió Valenciana 

Majar. 82 Tel. 72 03 58 

Majar. 93 Tel. 72 01 75 

ULLDECONA 

MANUEL MARTORELL 

Assessoria Laboral i Fiscal 
Gabinet de Graduats Socials 

• Confecció de rebuts de salaris (nomines). 
• Estudi i confecció d'Assegurances Socials. 

TRANSPORTS 

Carre r de l Calvari, 48 
Telefon 72 02 52 
ULLDECONA 

J¿oddis 
C/ Sun t jaume, I - Telf. 72 06 03 
ULLDECONA (Montsia) 

• Assessorament, formalització i enregistrament de contractes. 
• Tramitació d'Altes i Baixes, Finiments, Certificats d'Empresa. 
• Assessorament sobre prestacions de pagament delegat (l.L.T.) 
• Recursos davant organismes oficials. 
• Sol·licitud d'apertura nous centres de treball. 
• Redacció i assessorament sobre documents en materia Socio-Laboral. 
• Tramits especials. 

... *~ 
: ellrochrom 

*........ -i' .,.. •* 

ULLDECONA - JUNY-JULIOL 1988 - Pagina 16 

LABORATORI FOTOGRAFIC 

Avgda. Ramon Saloman. 19 
Telefon 72 03 63 - Apartat 7 
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Ramon Barrera Subirats, et recordem 

El diumenge, 12 de juny, juga
dors, junta directiva i acompa
nyants del primer equip del "Club 
de Futbol Ulldecona" vam anar a 
!'Ermita de la Pietat, nostra Patro
na, comenc;:ant la "Diada de ger
manor" amb una Missa en record 
del nostre gran amic i company de 
junta directiva, Ramon Barrera Su
birats. Record que també es va fer 
en l'homilia per part del mossen i 
que ens va portar l'emoció al cor i 
als ulls de tots els assistents. 

Ramon ens va deixar en vespres 
del partit amb "La Sénia" , després 
d 'ha ver treballat molt durant tot 
l'any -com sempre- en favor 
del Club. El seu ajut també haura 
servit sens dubte per aconseguir 
l'objectiu tan desitjat i que en
guany ha pogut ser realitat: l'ascens 
de categoria a la lera. Regional. 

Ramon s'haura alegrat molt 
des de l'altra vida, veient com el seu 
equip aconseguia aquesta fita tan 
important. Llastima que ell no po
gués viure personalment tant la his
torica jornada del 5 de juny com la 
que vam viure el diumenge se
güent a !'Ermita . 

Solament em queda de demanar 
a nostra Patronat, la Verge de la 
Pietat , el seu ajut per continuar en 
el futur la bona campanya d'aques
ta temporada durant els anys que 
vindran . A tots, jugadors, i junta 
directiva, ens ajudara també el 
record i exemple de persones com 
Ramon Barrera Subirats. 

C .F. ULLDECONA 
DIRECTIU 
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CONCESSIONARI 

Telefon 72 05 81 · 43550 ULLDECONA 
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«Les Penyes» ____ _ Per: Toni Muñoz 

Les Penyes són un grup de xi
quets de 7 a 11 anys que cada 
diumenge s'entrenen i fan par
tits entre ells. En total són més 
de 40 els quijuguen. 

Pero el més important per al 
Futbol-base, -almenys des del 
meu punt de vista-, no són 
solament els entrenaments ni 
tan sois els partits, sinó la con
vivencia que hi ha entre ells ma
teixos i també amb els qui estem 
amb ells. 

Ja fa quasi dos anys que, amb 
la col.laboració del Club Sant 
Lluc que ens facilita la roba que 
utilitzen per jugar, s 'esta tre
ballant la «Cantera» d'aquesta 
forma. 

Aquest any han passat ja 
alguns nois als Alevins i pensem 

que si es cuiden i es preparen 
com cal, el dia de <lema poden 
arribar al primer equip del 
«Club de Futbol Ulldecona,., 
tal com aquesta temporada hem 
vist i gaudit amb el joc d'alguns 
joves jugadors que també van 
comen~ar així. 

Hi ha a Ulldecona moltes En
titats i molts de grups de perso
nes que podrien iniciar la seva 
gent menuda en l'esport del fut
bol , mitjan~ant les «Penyes », i 
organitzar un Campionat local 
que, pensem, seria molt profitós 
pera tots. En primer lloc , per a 
ells, per als petits que d 'aquesta 
forma poden practicar un deis 
seus esports preferits. Pero tam
bé els pares i familiars veuran 
que els seus fills estan millor 

practicant l'esport. Per aixo us 
demanem que ajudeu a la creació 
de les «Penyes». El noi s'estimu
la quan veu que els seus pares o 
avis van al futbol a veure'I com 
juga. 

Finalment, des d'aquest mitja 
d'informació local, s'invita a 
tots, Entitats i pares en general, 
a col.laborar i amb l'ajut de tot
hom poder organitzar un «Cam
pionat de Penyes» que serveixi 
-a més a més per practicar 
l'esport del futbol- , com a 
viver deis equips superiors del 
Club de Futbol Ulldecona. 

Agrai'm novament la col.la
boració del Club Sant Lluc i que
dem esperant altres ajuts. 
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Retalls de Premsa 

L'historial del C. de F. Ulldecona 
El futbol comen9ií. a Ulldecona 

al voltant de l'any 1915, importa! 
pels fills de Ja Vila que realitza
ven estudis universitaris o el ser
vei militar a Barcelona. Pero 
fins l'any 1921 no tingué carií.c
ter federatiu i jugií. els seus pri
mers partits en competició 
oficial, no tarda en conquerir el 
títol de Campió Comarcal, els 
anys 1923 i 1924, en una emotiva 
lluita amb J' Amposta, Iberia i 
Ateneu de Tortosa. Fou !'epoca 
que sobresortí més el futbol a 
Ulldecona, un futbol que tenia 
més de fort que de tecnic. 1 la 
del primer Club Local: el F. C. 
Ulldecona. 

Vingué després -el 1929-
la segona fase, al sorgir el 
«Centre d'Esports>) que tingué 
de jugadors a Joaquim Fabra, 
Justo Ferré, Vicent Miralles, 
Josep Vida], Joan B. Ollé, Joa
quim Roig, Joaquim Roca i 
d'altres. 1 aconseguiren el tí
tol de campions la temporada 
1930-31, amb el següent equip: 
Sansano i Ferré; Millan, Agra
munt; Martí. Fabra, Roca; 
Sabaté, Forcadell, Miralles, Jus
to i Roig. 

Amb només dues temporades 
i mitja, jugaren 88 partits, deis 
quals en guanyaren 63, en per
gueren 15 i n'empataren 10, 
amb un total de 267 gols al seu 
favor per 95 en contra. 

Mantingué una bona línia el 
futbol en Ulldecona, fins el punt 
que hi hagué una jornada festi
va d'on sortiren, a la vegada, 
cinc equips de <{Penyes)) per ju
gar fora de la localitat. S 'hagué 
de recuperar el temps perdut, 
agrupar nous elements amb els 
que es podien utilitzar d'abans i 
es va fer carrec de la presiden
cia el senyor Josep Borrajo, es 
va jugar la final del Campionat 
Regional d' Aficionats contra 
l 'Argentona, al terreny neutral 
de Vilanova i la Geltrú. 

Mitjan9ant un conveni amb el 
nostre Excel.lentíssim Ajunta
ment, aquest adquirí els terrenys 
acaban! així amb la possibilitat 
que el propietari pogués dedicar
lo a d'altres finalitats. 1 arriba! 
aquest punt, queda plantejat un 
comen9ament gens fií.cil del nos
tre Club, que va fer passar per 
aquest camp a equips de tanta 
importancia com el Gimn3.stic, 
Llevan!, Barcelona i l 'Atletic 
de Madrid. 

La implantació del professio
nalisme va fer gairebé impossi
ble la practica del futbol a la nos
tra Vila. Hi hagué, natural-
1.!lent, un període de ~<::cadencia 
fins que J'entusiasme i afany de 
Josep Masdeu (a) «La Federa
ció» agrupa de nou a tots els afi
cionats per fer el miracle de re
naixer el C. F. Ulldecona des
prés d'haver d'adquirir nou ma
terial i reconstruir les instal.la
cions del camp, totalment aban
donades. 1 aquí trobem el C. 
F. Ulldecona actual, amb més 
for\:a que mai, un din8.mic presi
dent i un entrenador inesgota
ble, el senyor Agustí Ballester 
Cadea, competen! esportista i 
honorable cavaller en lota l'ex
tensió de la paraula sorgit recent
ment de l'Escola Regional de 
Preparadors, el qua! al davant 
del nostre equip ha realitzat un 
reconegut treball essent un deis 
principals artífex deis reiterats 
triomfs de l'actual temporada. 
El nostre club s 'ha proclama! 
campió del grup 32 d' Aficionats 
i en les eliminatOries que se
guiren ha arriba! a semifinalista 
després de vencer al Cambrils, 
Jesús i Maria, Vilaseca i Mines 
de Fígols, acaban! la nostra 
actuació amb 1' encontre davant 
1' equip de la nostra categoría del 
Club de Futbol Barcelona, 
maxima aspiració que tots anhe-
13.vem i que finalment s'acon
seguí. 
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El conjunt victoriós esta inte
gral per Serret i Galan; Royo, 
Carapuig, Vives; Fulleta i Vi
dal; Minguet, Lleixa, Miralles, 
Sans i Forcadell, han alterna! 
amb els mateixos de ]'actual tem
porada Roman, Tino, Sales, Ca
llarisa. 

Es mereix un paragraf a part, 
el capita de l'equip Josep Sans, 
element que porta jugant al seu 
club prop de quinze anys, sense 
que els diners s'hagin convertit 
només en materia, din3.mic i op
timista, la celebre frase del qua] 
«Gols a la malla» s'ha convertit 
en I'objecte de tota la davantera. 
En la mateixa línia trobem a 
Josep Carapuig, ferrn puntal de 
l'equip. Després d'aquests dos 
elements, la resta només té 
vint anys d'edat, i menys i 
tot. 

L'actual junta directiva esta 
formada per: Josep Maria Mi
llan, presiden!; Joaquim Roca 
Ferré, vicepresident; Ramon Ca
llarisa Caliarisa, secretari tecnic; 
Esteban Salvatella Sánchez, se
cretari general; Josep Roig Mar
tí, caixer, i Josep Sans Millan, 
Josep Halagué Sola, Amado Ma
tamoros Fusté i Manuel Callarisa 
Vizcarro, vocals. 

A més a més del títol d'aficio
nats aconseguit pe] nostre Club, 
es va proclamar campió del 
Grup Comarcal Preferent de 
la província de Tarragona, 
esperant amb aixO actuar en la 
Regional B en la propera tempo
rada, en la que esperem, sense 
cap pretensió, realitzar un pa
per, digne del nostre historial 
esportiu. 

C.A. 

Millán, Roca, Vives, Serret, 
Nofre, Royo, Fulleta, Vidal, 

Galán, &illester, Minguet, Sans, 
MiraHes, Lleixá, Forcadell 

Chimo, Vives, Fabregat, Sans, 
García, FuHeta, Miralles, 

Balagué, Poy, José, Minguet, 
Jordi 

Justo, Agramunt, Martí, Fabra, Roca, Forcadell, Sabaté, Ferré, Millán, Miralles i Roig 
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Royo, Vidal, FuHeta, Tino, 
Chimo, Carapuig, Forcadell, 
Poy, Miralles, Sans i Minguet 

19-11-52 
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Miralles, José, Reverté, Chimo, 
Nofre, Vives, Masdeu, Jordi, 
Sans, Fulleta, Minguet, Roig, 

Tino 

Ollé, Balagué, Vives, ?, Fulleta, 
Tino, Royo, Chimo, Minguet, 
Piñol, Miralles, Lleixá, Emilio 

Roca, Royo, Castell, Vidal, 

Millán, Chimo, Bel, Calduch, 

Labemia, Forcadell, Reverté 

Rué, Royo, Cristóbal, Calduch, 

Ollé, Millán, Forcadell, Conesa, 

Paco, Labemia i Sans 

Raga, Lázaro, Queralt, Millán, Cristóbal, Sans, Conesa, Calduch, Marín, Borrás, ? 
L6pez, P~co, Viñes, Labemia, Romeu 
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Callarisa, Fabra, Queralt, Elles, Laurentino, Calduch, Ausensi, Bel, Millán, 
Córdoba, Beltrán, Marco 

Palau, Millán III, Cristóbal, Cucala, Calduch, Mi//án I, Sancho, Labernia, Millán ll, L6pez, Conesa 
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GRUP'XV 

<<Campions>> Per: Josep Labemia 

FALSET 
ULLDECONA 

1 
o 

El C.F. Ulldecona va anar a Fal
set an1b la il.lusió de deixar senten
ciat el Campionat, perO es va trabar 
amb un equip del False! que volia 
apurar fins a l'últin1 mo1nent les 
seves possibilitats de ser Can1pió, i 
a la primera part va marcar un gol 
que al final va resultar decisiu. 

A la segona par!, l'Ulldecona, en
cara que no va poder canviar el re
sultat, va deixar clar perqué és el 
líder des de fa molles jornades. 

ULLDECONA 
GIN ESTAR 

2 
1 

Es va aconseguir el que iinpor
tava que eren els dos punts. El par
til va ser molt difícil, en part pels 
nervis dels jugadors locals, i en part 
també perque semblava com si als 
jugadors del Ginestar els hi anés el 
Can1pionat per ells, cosa que no 
era així, per tant cadascú que pensi 
el que vulgui. 

Quant al partil, a meitat de la 
primera part, Escudero va marcar 
l' 1-0 al rematar un rebot d 'una fal
ta tirada magistralment per Leon. 
Van empatar tot seguit els foras
ters. I abaos d 'acabar la primera 
part, Vicent de cap i en planxa 
va aconseguir el que seria el gol de 
la victbria. 

BENISSANET 
ULLDECONA 

1 
4 

Davant la sorpresa de la gent de 
Benissanet, els ulldeconencs van 
invair el seu poble amb banderes, 
trompetes, traques, etc. Al principi 
va ser difícil perque no es podia 
marcar. Perb al minut 42, Amadeo 
aconseguia el primer gol, i acte se
guit ell mateix el segon, acaban! 
així la primera part. 

Als 2 minuts de la segona part, 
Escudero aconseguia el tercer, 

V. Obiol y su muralla dispuestos a intervenir 

perb van escuryar els locals mar
cant el seu gol de penal, i novament 
Escudero deixava el resultat final: 
1-4. 

ULLDECONA 
CAMARLENC 

4 
1 

Amb una entrada com mai es 
recorda i un ambient que no es pot 
contar: s'havia de viure, amb traw 

ques, tambors, trompetes, majore
ttes, etc. va comenyar el partit, i 
al quart d'hora Fono aconseguia el 
primer gol. Després Escudero va 
marcar el segon, acabant així la pri
mera part. 

Al comen<;ar la segona part, 
Amadeo aconsegueix el tercer, perO 
el Camarlenc escurya distancies, 

V. Muñoz (Prades) rematando a puerta en forma forrada 
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3-1. Finalment, a cinc minuts de 
final, Escudero novament aconse
gueix el definitiu 4-1. 

Final de partil. Campions; inva
sió correcta del camp. 1 una nota 
que li va donar més color fou l'ob
sequi de la Copa de Campions per 
José Sánchez (Babot). 

Després els Jugadors amb cotxes 
"descapotables" van anar a l'Ajun
tament, pujan! al baleó, i davant de 
tots els aficionats van aferir la vic
tória del Campionat a l'Alcalde i a 
tot el poble, obsequiant-los l'Ajun
tament amb uns trofeus commemo
ratius. 

Seguidament, Jugadors i Direc
tius van anar a la Pla9a de Catalu
nya, on es va obsequiar a tothom 
amb cava i sangria, acabant la festa 
a mitjanit. Una gran festa del futbol 
ulldeconenc a la nostra Vila. 

Classificació final 

Ulldec. 3423 6 5743452+18 
False! 34 20 10 4 68 35 50 +16 
J.yM. 341810 6714246+12 
S.Barb. 3418 9 7685045+11 
Flix 34 16 8 10 64 50 40 +6 
Perelló 34 16 7 117045 39 +5 
Roquet. 34 18 3 13 66 59 39 +5 
Oleas!. 34 14 7 13 79 69 35 +l 
Mont. 34 14 5 15 58 64 33 -1 
Camar. 3412 715687231-3 
Benissa. 3412 6 16 81 81 30 --4 
Sénía 3412 6 16 617030 -4 
Ginestar 34 10 8 16 52 63 28 -6 
Masden. 34 9 8 17 51 61 26 -8 
Benifa. 34 10 4 20 53 89 24 -10 
Batea 34 8 6 20 46 89 22 -12 
Ampost.34 6 919528321-13 
Vande. /34 6 9 19 40 68 21 -13 

Nota: Els punts del partil Mont
roíg-Ulldecona són per l'Ulldeco
na, per alineació indeguda del 
Mont-roig. 

Classificació golejadors 
C.F. Ulldecona 

R. Escudero 24 gols 
Amadeu Ferré 21 " 

J. Fonollosa 8 " 
Vicent Muñoz 7 " 
A. Ocaña 4 " 
J. Millan 3 " 
Emilio Gallardo 2 '' 
A. Samper 2 " 
Paco León 2 " 
T. Mora 1 

,, 

Los defensores del Sénia achicando balones 

RESUM DE 
TOTS ELS PARTITS 

JUGATS A CASA 1 FORA 

1ª Volta 

Casa 

Ulldecona - Roquetes 
Ulldecona - Santa Barbara 
Ulldecona - Oleastrum 
Ulldecona - Montroíg 
Ulldecona - Jesús i María 

3 - 1 
2-1 
1 - 1 
3-0 
1 - 1 

Ulldecona - Vandellós 
Ulldecona - Falset 
Ulldecona - Beníssanet 

1-0 
2-2 
3-1 

Total gols ......... 16 - 7 

J G E P GF GC PUNTS 
8 5 3 o 16 7 13 

Fora de casa 

Perelló - Ulldecona 
Batea - Ulldecona 
Benifallet - Ulldecona 

2- 1 
1- o 
O- 4 

Escudero centrando un bal6n con gran estilo y elegancia 
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Flix - Ulldecona 
Ampostí - Ulldecona 
Masdenverge - Ulldecona 
La Sénía - Ulldecona 
Gínestar - Ulldecona 
Camarlenc - Ulldecona 

3 - 2 
1 - 1 
1 - 2 
O- 3 
O- l 
l - 3 

Total gols ......... 9 - 17 

J G E P GF GC PUNTS 
9 5 3 17 9 11 

2ª Volta 

Casa 

Ulldecona - Perelló 
Ulldecona - Batea 
Ulldecona - Benífallet 
Ulldecona - Flix 
Ulldecona - Ampostí 
Ulldecona - Masdenverge 
Ulldecona - La Sénia 
Ulldecona - Ginestar 
Ulldecona - Camarlenc 

1 - o 
5 - o 
3 - 2 
2 - 2 
4- 2 
3 - 2 
4- o 
2 - 1 
4 - 1 

Totalgols ........ 28-10 

J G E P GF GC PUNTS 
9 8 1 o 28 10 17 

Fora de casa 

Roquetes - Ulldecona 
Santa Barbara - Ulldecona 
Oleastrum - Ulldecona 
Montroig - Ulldecona 
Jesús í Maria - Ulldecona 
Vandellós - Ulldecona 
False! - Ulldecona 
Beníssanet - Ulldecona 

O- 2 
1 - o 
l - 2 
2 - l 
2- 2 
O- 2 
1- o 
1 - 4 

Total gols ......... 8 - 13 

J G E P GF GC PUNTS 
8 5 2 13 8 JI 

Comentari 

Al resum total de partíts jugats 
fora de casa a la 2ª volta, es pot 
veure que l'Ulldecona té un partil 
més guanyat del que els resultats 
díuen. Aixó és degut a que el Mont
roíg - Ulldecona que va acabar 2-1, 
es va donar per guanyat per l'Ull
decona a causa d'aliniació indegu
da del Montroíg. 

Aíxc\ a part, la regularitat ha es
tat la tbnica dominant tant a casa 
com fara. A la primera volta es van 
aconseguir 16 gols a casa i 17 fora, 
mentre que a casa n'hi van fer 7 i 
fora 9. Pero a la segona volta, enca
ra ha estat n1olt millar, aconseguint 
a casa 17 punts deis 18 possíbles i 
marcan! 28 gols per JO que n'hi van 
fer. Fora, 13 gols a favor i 8 en con
tra. 

El habilidoso Escudero marcando el 1ª gol al Masdenverge 

Vícent Obíol ha estat el porter 
menys golejat del Campíonat. Pero 
la regularítat entre els jugadors ha 
estat la constant, perque si una set
mana han destacat uns, a la setmana 
següent ho han fet els altres. Ra
mon Escudero ha estat el mllxim 
golejador, pero també cal dir que 
Amadeo va estar uns partits sense 
poder jugar per lesíó. 

També cal destacar el treball 
molt importan! de l'entrenador, 
Antoní Rué, antíc porter de l'Ull
decona, i que a més de preparar l'e
quíp lí ha sabut donar també la 
mentalització necessdria i en els mo
ments oportuns. 

1 per últirn, encara que comple
tan! una mica aquest balang gene-

ral, vull destacar que gnicies al 
"Camp Nou" ha esta! possíble 
aquesta gran satisfacció que sentirn 
ara tots els aficionats. Perqué s'ha 
de recordar que ara fa tres anys el 
futbol a Ulldecona estava quasíbé 
acabat, sense Junta Directiva, etc. 
1 que després de moltes gestíons es 
va aconseguir que un bon grup d'a
ficionats es fessin cap avant, es va 
formar una nova Junta (de la que la 
majaría encara segueixen) ambla fi. 
nalítat de qué no es perdés el fut
bol quan precisament es comen9ava 
a fer el "nou Camp'', ja que no ha
gués estat lógíc que l'Ajuntament 
fes un Camp sense haver-hí futbol 
a Ulldecona. Es pot dír dones que 
el "Camp Nou" ha dona! ja els prí
mers fruits. 

Una jugada frente al área del Masdenverge 
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1 VISTES 
_________________________ Per: Annabel Folch 

Paco Leon i Floro 
20 anys 
10 anys jugant 
mig esquerre 

Emilio Gallardo 
21 anys 
11 anys jugant 
interior 

Antonio Ruiz i Martínez 
22 anys 
11 anysjugant 
mig volant 

Angel Ocanya i Cabanes 
22 anys 
11 anys jugant 
davanter 

Vicent Muñoz i Prades 
22 anys 
10 anys jugant 
mig 
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- Quin ha estat el pitjor partit 
de la temporada? 

• El día de Fa/set - diu Paco- , 
perque esperavem treure alguna 
cosa positiva i no vam treure res. 

Bé, n 'hi ha hagu t molts de par
tits difícils - especifica Angel- , el 
que passa és que ho hem portat 
avant, i aquí estem. 

- I el millor? 

• El millar per a mi -Antonio
va ser el de Jesús, pero el de Benis
sanet també va ser bo. 

Jo cree que el del Benissanet 
- comenta Emilio - perque ens ho 
jugavem tot i ho vam donar tot. 

- En una de les entrevistes an
terio rs, comentava un company 
vostre que en el futbol predomina
va la violencia, i que l'Ulldecona 
era més tecnic, que penseu? 

• Penso que a nivell tecnic sa
bem jugar molt bé - Paco- el que 
ha passat enguany és que ens hem 
adaptat a les circumstancies de la 
categoría. 

fs combinar les dues coses - as
segura Vicent- hi ha partits que has 
de jugar amb més forr;a, d'altres 
amb més tecnica . 

- Parleu-me de !'entrenador... 

• L'has de coneixer, hi ha gent 
que no esta al Club i fa comentaris 
sobre el seu caracter - explica Anto
nio-, pero l'has de coneixer. 

Ha adaptat el futbol de l'Ullde
cona a la categoria - Emilio - per
que hi havia la mentalitat de fer un 
futbol molt tecnic i ell ens ha Jet 
jugar segons la categoría. 

- Enguany , el futbol local ha es
tat molt positiu; a banda de la com
panyonia, les bones relacions amb 
la junta i l'ajut de l'afició, creieu 
que també han iníluft els arbitrat
ges? 

• Sí - contesta Angel- enguany 
els arbitratges han estat molt bé i 
no com altres anys .. : S 'ha notat, 
hem tingut bons arbitres. 

Tots estan d'acord amb Angel. 

- Ara que per fi sou campions, 
com ho veieu, és més difícil haver 
pujat o mantenir-se? 

• El difícil era pujar, perque tan 
sols en puja un - afirma Emilio-, 
després en baixen tres, pero en res
ten disset, i nosaltres estarem entre 
els disset. 

Sembla que tots estan d'acord 
que el més difícil ja s'ha aconseguit, 
fins i tot algun d 'e lls fa broma 
dient: I més amunt, pujarem més 
amunt! 
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Corporació 
Municipal 

1 COMISSIÓ DE GOVERN 16 da moi91t11 1 
ORDENACIÓ DE DESPESES. 

La Comissió de Govern va ordenar el pagament de 
les factures presentades. 

LLICENCIES D'OBRES. 

Es van atorgar les següents llicéncies d'obres: 

A Joan Moreno León al carrer S. Jaume, n° 5 de 
Barrí Castell . 

A Cinta Sans Gavalda, a Tinent Ferré, 74. 
A Manuel Vidal Marcoval, al Pol. 54 , Par. 231. 
A Josepa Carnero Carrasco, segons projectes, a la 

partida " Mangrané" , Poi. 80, Par. 26. 
A Ramona Valls Domingo, segons projectes, a Pe

re Galés, 9. 
A Josepa Ollé Labernia, al carrer Major, 142. 
A Joaquim Ralda Escruela, segons projectes, a la 

partida "Miliana", Pol. 14, Par. 12. 
A Andreu Callés Navarro, segons projectes a la par-

tida " Balsón", Poi. 35, Par. 338. 
A Joan J , Sans Forcadell, al Pas. Favaró, Bl. D. 
A Joan García Ouerol, a Salvador Vida!, 46. 
A Vitalia Segura Estupiñá, a la partida "Trinquet", 

Pol. 72, Par. 283. 
A Joan B. Estellé Rodríguez, segons projectes, a 

la partida "Coveta deis Gats" , Poi. 40, Par. 14. 
A Francesc Colomé Pepiol, a Muntaner, 16. 
A Josepa Subirats Castel!, a la Murada de Baix, 54. 
A Josep Molla Alcaraz, segons projectes, al carrer 

del Sol, 4. 
A Josep M. Forcadell Borja, al carrer Major, 54 de 

Valentins. 
A Angel Gual Safont, a Avgda. Generalitat , 24 de 

Barrí Castell. 
A Telefónica, segons projectes, al carrer Barcelona . 

' CONCESSIONS FUNERARIES. 

Es va autoritzar la venda deis nínxols següents: 

A lgnasi Sanjuán Marza, el núm. 271, Dep. C, Fila 
3ª. 

A Pilar Sanjuán Marza, el núm. 272, Dep. C, Fila 
2ª. 

Així mateix, es va autoritzar el t raspas del nínxols 
següent : 

A Agustí Bel Badia, el núm. 382, Dep. B, Fila 1 ª , 
adquirit per donació. 

LLICENCIES 
MENTS. 

D'OBERTURA D'ESTABLI-

Es va acordar concedir la següent llicéncia d'ober
tura d'establiment: 

A Caixa de Barcelona, a la PI. Església, 5, una "Ofi
cina Bancaria" . 

APROVACIÓ PADRONS FISCALS MUNICl
PALS 1988. 

Es van aprovar els Padrons de Recollida d'Escom
braries, Cementiris, Clavegueram, Guals, Rodatge, 
Fa~anes en mal estat i Portes exteriors, corresponents 
a 1988, acordant-se la seva e~posició pública. 

CORRESPONDENCIA. 

La Comissió de Govern accepta i agraeix !'oferta 
de CAIXA DE BARCELONA de pagar un dia de jocs 
infantils dintre de les Festes Majors, a cl\rrec de !'Em
presa Mundolandia-2. 

Es va llegir l'escrit del Club d 'Escacs d 'Alcanar no
tifican t la designa ció d 'Alean ar com a seu del 5 3 Cam
pionat d'Escacs i agraint el suport rebut. 

f . COMISSIÓ DE GOVERN :so de molg 1988 1 
,, 

LLICENCIES D'OBRES. 

Es van atorgar les següents llicencies d'obres: 

A Angel Sans Sagrista, segons projectes, al carrer 
Clavé, 33 . 

A Isabel Mª Vericat Corominas, al carrer del Car
me, 6. 

A Josep Mª Ferré Valls, a la " Foia Ventalles", Poi. 
21. Par. 307-308. 
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A Antoni Raga Nad al, a Murada de Dalt, núm. 4. 
A Francesc Nadal Matamoros, a la PI. Espanya, l. 
A Montserrat Bellpu ig O'Callaghan; a Puríssima, 

33. 
A Agustí Morera Vericat, segons projectes, al ca

mí Olivar, Poi. 35, Par. 152. 
INFORME D'OBERTURA D'ESTABLIMENT. 

La Comissió de Govern va acordar emetre infor-

me favorable a !'obertura de l'establiment següent: 

A Julia Montserrat Guardiola, ampliació d 'una 
"Granja porcina" a la Bassa del Coll, Pol. 57, Par. 
127. 

CONCESSIONS FUNERARIES. 

Es va autoritzar Ja venda del nínxol següent: 

PLE EXTRAORDINARI 
ASSISTENTS: 

Alcalde: Jaume Antich. 
Regidors : Felipe Delgado, Pío Puig, Angel Millan, 

Javier Blasco, Manolita Nada), Agustí Verdiell, Lluc 
Raga. A partir del punt 10 de l'ordre del dia, es van 
incorporar, Ramon Raga i Francisco J . Sánchez. 

Secretari: Pablo Ferrer. 

INASSISTENTS: 

Regidors: Jerónimo Castell , Ramón Callarisa i 
Agust í Reverté. 

APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR . 

Previament Jliurada als Crups Municipals, fou apro
vada per unanimitat. 

BOUS: ESPECTACLE POPULAR 1 TRADICIO
NAL. ANY 1988. 

Es dóna compte de la Circular 5/83 del Govem Ci
vil de Tarragona i de la Llei 3/88 del Parlament de Ca
ta lunya aix í com de l'expedient t ramitat pera obte
nir les autoritzacions corresponents per a tots els es
pectacles de Bous que es fan tant als Barris de Valen
tins i Castell com al pro pi nucli d ' Ulldecona. 

El Ple, per unanimitat deis membres assistents, va 
aprovar Ja celebració de tots els espectacles de Bous 
previstos a l 'expedient, i que sigui enviat a la Genera
litat per obtenir la corresponent autorització. 

CERTIFICACIÓ D'OBRES NUM. 4 DEL COL
LECTOR D'AIGÜES RESIDUALS. 

Per unanimitat es va aprovar la certificació núm. 4 
de les obres del col.lector d'aigües residuals, feta per 
!' Arquitecte Municipal, i per un import d' 1.966.823 
ptes. 

PROJECTE DE DOBLE VIA DE L TREN AL 
SEU PAS PEL TERME D'ULLDECONA. 

Vist el Projecte i l'expedient, el Ple per unanimitat 
va acordar info rmar favorablement el dit Projecte i 
donar-li conformitat a nivell urbanístic d 'Ulldecona. 
També s'acorda remetre aquest acord a la Direcció 
Gral. d'Infrastructura del Transport. 

OBRES COMPLEMENTARIES DEL COL.LEC
TOR D'AIGÜES RESIDUALS. 

Per unanimitat es va acordar: 

1) Aprovar Ja Memoria d'Obres complementaries 
del Col.lector d'aigües residuals per un impdrt de 

... 

A Asunción Mestre Castel!, el núm. 273, Dep. C, 
Filal ª . 

Així mateix es van autoritzar els traspassos de nín
xols següents: 

A Francesc Ollé Vidal, el núm. 523, Dep. B, Fila 
3ª, adquirit per herencia. 

A Climent Ollé Vidal, el núm. 248, Dep. A, Fila 
1 ª, adquirit per herencia. 

9 de juny 1988 1 
719 .824 ptes. IV A inclos . Que aquestes obres siguin 
fetes per !'empresa adjudicatllria del Projecte, CON
TREGISA. 

2) Finan9ar els costos en un 70 º /o a carrec del 
Canon energetic de la Diputació i el 30 º /o demanar
lo a la Junta de Sanejament. 

MOCIÓ RELATIVA AL CLUB DE FUTBOL 
UL LDECONA. 

El 'Club de Futbol Ulldecona" ha aconseguit 
aquest any l'objectiu més desitjat: el Primer lloc del 
Campionat i, per tant, l'ascens a la 1 a Categoria Re
gional. 

La data del 5 de juny de 1988 quedarl\ gravada 
en el record de tots els aficionats al futbol d 'Ullde
cona. L'esfor9 i treball de tothom: Jugadors, Entre
nador, Junta Directiva, Socis i Aficionats han obtin
gut els fruits esperats. 

Qui sap si el nou camp també hi haura ajudat? 

La celebració de la victoria va comen9ar Ja mateixa 
tarda del diumenge. 

Pero per tal que quedi constancia per a Ja poste
ritat, es proposa al Ple el següent: 

1) L' Ajuntament d'Ulldecona, en representació 
de tot el poble, fe licita al Club de Futbol Ulldeco
na per la magnífica campanya que tant en el terreny 
esportiu com en el social ha dut a terme i que !'ha 
portat a assolir la victoria del Campionat i l'ascens 
a la 1 a Categoria Regional. 

2) I per tal que quedi escrit per sempre en el Lli- · 
bre d 'Honor de l' Ajuntament, s'invita als Jugadors, 
Entrenador i Junta Directiva a signar en el mateix . 

L'Ajuntament d'Ulldecona, per unanimitat deis 
seus membres assistents, va aprovar !'anterior Mo
ció de l'Alcaldia. 

PROJECTE D'AMPLIACIÓ DE L CENTRE 
RE EMISSOR DE T.V. 

Per unanimitat es va acordar : 

1) Aprovar el Projecte redactat pels serveis téc
nics de RTVE. La xifra total és de 3 .998 .867 ptes. 

2) Que s'exposi al públic per 15 dies. 
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1 INFORMA C/O . ~or§:oraci~ Munici§:aÍ· · 
EXPEDIENT DE SUPLEMENTS NÚM. 4 AL 

PRESSUPOST DE 1988, PER MAJORS INGRES· 
sos. 

Per unanimitat es va acordar: 

1) Aprovar Ja proposta de suplements de crédits 
per majors ingressos per un total de 3.998.867 ptes. 
previstos al punt anterior de l'ordre del día. 

2) Que s'exposi al públic per 15 dies. 

3) Que es consideri definitivament aprovat si no 
hi han reclamacions. 

EXECUCIÓ PER ADMINISTRACIÓ DE LES 
OBRES DEL CENTRE REEMISSOR DE T.V. 

Per unanimitat es van prendre els següents acords: 

a) Executar directament per administració, sota 
la direcció dels serveis técnics de RTVE i amb la se
va col.laboració, el Projecte i per l'import abans es
mentat. 

b) Autoritzar ·les despeses amb cárrec al Pressu
post un cop quedi definitivament aprovat. 

c) L'ordenació de !'obra la portará el Regidor, 
Felipe Delgado. 

EXECUCIÓ EN REGIM DE MONOPOLI DELS 
SERVEIS FUNERARIS. 

Per unanimitat es va acordar: 

1) Iniciar l'expedient per a l'execució efectiva en 
régim de monopoli deis serveis funeraris, essent com 
són essencials i objecte de reserva legal a favor de la 
Corporació segons l'art. 86.3 de la Llei 7 /85. 

2) Prendre en consideració la memória que s'ad
junta a la proposta, sobre els aspectes social, jurídic, 
técnic i financer deis serveis mortuoris redactada per 
la Comissió d'estudi constituida pe! Decret de 2/6, 
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a l'efecte indicat d'execució efectiva en régim de mo
nopoli. 

3) Aprovar inicialment la memoria esmentada i el 
plec de condicions corresponent i exposar-los al pú
blic per un termini de 30 dies duran! els quals es po
den formular observacions. 

ESCRIT DE L'INEM REFERENT ALS CON
TRACTES INEM-CORPORACIONS LOCALS. 

Per unaniniitat es van prendre els següents acords: 

I) Manifestar la voluntat d'executar les obres de 
la Pla9a de Sant Joan del Pas, la de les Escales i la de 
l'enllumenat públic mitjan9ant el Conveni INEM
Ajuntament d 'Ulldecona. 

2) Que el Ple, amb data 28-3-88, va demarrar un 
préstec al B.C.L. pera finati9ar-ho. 

3) Que l'Ajuntament no ha rebut altres subven
cions per aquestes obres. 

PRECS 1 PREGUNTES. 

En prinrnr lloc, es va llegir un escrit del Dtor. Gral. 
d'Industria aprovant la inclusió d 'Ulldecona en un 
Triangle Locatiu, fent constar l'agrai'ment del Ple i 
demanant a la vegada més informació deis possibles 
avantatges. 

Agustí Verdiell (CiU) va fer uns precs sobre l'or
denació del tr<lnsit, i una pregunta sobre la tributació 
de Telefonica als Ajuntaments. També va demarrar 
que pe! que fa referéncia a l'Asseguran9a deis Bous 
que es demani a diversys Companyies i es faci amb la 
més avantatjosa. 

Javier Blasco (PSC) va informar del t'reball de la 
Comissió que fa l'estudi sobre una possible Residencia 
per a gen! gran i, que previsiblement ben aviat acabara 
els treballs i es donará compte al Ple. 

Eleccions al Parlament de Catalunya 

29Maig1988 

1 2 3 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 
Cens Votants % Ble. Nuls Candid. PEO PSC PST CDS CiU AP IC ERG AV PEC PAC LV AR LVE 

1 cr.1 a 822 572 69'6 19 5 548 208 24 232 37 11 32 3 1 

1c'-2"A 732 512 69'9 5 5 502 153 1 35 231 35 5 40 1 1 

1e'-2"B 824 599 72'7 8 3 588 202 2 40 249 41 9 41 1 1 1 1 

2on.1~ 600 456 76'- 5 6 445 174 14 184 27 9 34 2 

2on.2a 689 506 73'4 3 1 502 172 2 22 220 26 7 46 1 1 2 2 1 

3er.p 506 247 48'8 3 7 237 1 99 32 72 8 5 15 4 

Totals 4.173 2.892 69'3 43 27 2.822 1 1.008 5 167 1.188 174 46 208 1 6 1 9 3 3 

1 REG15TflE C1V1l . 

NAIXEMENTS 

MATRIMONIS 

DEFUNCIONS 

RELACIÓ DEL MOVIMENT HAGUT EN AOUEST JUTJAT 
REGISTRE CIVIL 

LAURA LÓPEZ SIMÓ 

ROSA SORIANO NOS 

MAIG 

ABUNDIO QUESADA ,SÁNCHEZ amb 
ISABEL CRISTINA LAZARO JAIME 

JOSE RAMON CAMPOS CALLARISA amb 
ANA MARIA CAMAÑES TENA 

RAMON BARRERA SUBIRATS, 46 anys 

JOAQUÍN FONOLLOSA MIRALLES, 82 anys 

JOSÉ MARIANO ESTEBAN GARCIA, 85 anys 

BAUTISTA BORRÁS VERICAT, 82 anys 

TERESA FERRER CERVERA, 78 anys 

Nascuda el dia 8 

Nascuda el día 27 

Día 28 

Día 28 

Dia 7 

Dia 7 

Día 12 

Dia 17 

Día 23 

19 
PSDC 

1 

1 

2 
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